

課後功課輔導班

敬啟者：

貴子弟已被選入課後功課輔導班，日期及時間安排如下，請家長垂注：

日期：2021年9月27日(星期一)至2022年5月28日(星期五)，逢星期一至五。

(以下情況暫停：17/2/2022、學校假期、考試時間、第20週專題研習週及其他特別活動日)

時間：下午3時30分至4時30分。

**疫情原故暫停面授課期間，改以實時視像會議 Zoom 形式進行

相應函請查照，並希於9月17日(星期五)或以前將下列回條填妥交回楊菁雯主任辦理。

此致

貴家長

備註：

1. 負責老師：楊菁雯主任 (聯絡電話：2476 2414)



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月十五日

註：請於9月17日(星期五)或以前將回條交予楊菁雯主任。

----- ✂ ----- 回 ----- 條 ----- ✂ -----
(通函 No : 015/2021)



敬覆者：

本人 同意 / 不同意 敝子弟接受 貴校提供之課後輔導班安排，並已知悉上課日期及時間。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名： _____ () 班級： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人簽署： _____

聯絡電話： _____

日期： 2021年9月 _____ 日

註：請於9月17日(星期五)或以前將回條交予楊菁雯主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

(Notice No : 015/2021)

15.09.2021

After School Homework Consultation Class

Dear Parents/Guardians,

We recommend your child _____(Name) _____(Class) to join the Homework Consultation classes (3:30 pm – 4:30pm) from 27th September 2021 to 27th May 2022. Please note that all the Homework Consultation classes will be conducted through Zoom because of Coronavirus. (The class will be conducted under the following situation: school holidays, 17/2/2022, week 20 which is STEM Week, exam period and during any special school activities.

Please fill in the reply slip and return it to Ms. Yeung Ching Man on or before 17th September 2021 (Friday).

Thank you for your attention.

Remarks:

1. Teacher in charge: Ms. Yeung Ching Man (Tel : 2476 2414)

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

----- ✂ ----- **Reply Slip** ----- ✂ -----



Notice (No : 015/2021)

Dear Principal,

I have read and understood the details of ‘After School Homework Consultation Class’.

I agree / disagree my child to join the ‘After School Homework Consultation Class’.

Student’s name : _____() Class : _____

Parent’s / Guardian’s name : _____

Parent’s / Guardian’s signature : _____

Contact Tel No. : _____

Date : 2021(Y) 9 (M)_____(D)

** Please fill in the reply slip and return it to Ms. Yeung Ching Man on or before 17th September 2021. (Friday)